
 
 

Van: bestuurssecretariaat  

Verzonden: maandag 20 maart 2017 13:14 

Aan: registratie 
Onderwerp: FW: VERKEER OP DE DIJK. 

 
Graag inboeken en doorsturen voor beantwoording. 
Gr. Emine 
 

Van: Elly [mailto:p.lieshout5@kpnmail.nl]  

Verzonden: zondag 19 maart 2017 13:52 

Aan: bestuurssecretariaat 

Onderwerp: FW: VERKEER OP DE DIJK. 

 

Geachte  Gemeenteraad, 
 
Deze brief had ik naar onze Dorpsraad gestuurd maar daar kom ik niet goed uit. 
Zij beweren dat de Auto’s te hard rijden???? 
Dat is volgens mij niet het geval,  maar de Dijk is alleen maar heel erg gevaarlijk  voor de fietsers 
geworden. 
De fietser kan geen kant op als er auto’s stil staan en er andere auto’s aankomen. 
Echt een heel gevaarlijke oplossing zins de aanpassing op de dijk,  (voor de fietser zeker weten)  
 
Heb al beschreven in mijn brief naar de Dorpsraad dat hier echt iets aangedaan moet worden, 
dit gaat alleen maar 
ten kosten van de fietsers, met hun gezeur over te hard rijden van auto’s, onzin je kan echt niet 
hard op de dijk, belachelijk verhaal. 
Denk aan onze kinderen die naar school gaan en naar de Hockey aan de andere kant van het 
dorp. 
 
Ik hoop van harte dat er wat aan gedaan word, en mijn Kleinkind  mij zal overleven en niet 
andersom. 
Van de Dorpsraad word ik  niet wijzer, dus alle hoop op de Gemeenteraad Haarlem. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
H.E. van Lieshout-Osendarp. 
 
Tel. 5383249 
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Van: Elly [mailto:p.lieshout5@kpnmail.nl]  
Verzonden: vrijdag 17 maart 2017 14:33 
Aan: 'info@dorpsraadspaarndam.nl' <info@dorpsraadspaarndam.nl> 
Onderwerp: VERKEER OP DE DIJK. 
 

 
Geachte Dorpsraad, 
 
Gisteren hoorde ik van onze Kleindochter dat ze bijna onder de vuilniswagen terecht was 
gekomen op de Dijk. 
Volgens ons is de dijk voor onze Kinderen heel onveilig, met name de versmalling bij zoals wij 
zeggen op de hoogte  
van vroeger Slagerij Plas, de kinderen die vanaf de brug komen hebben daar geen enkele kans 
om uit te wijken, als een auto 
zo onfatsoenlijk is en door rijd. 
 
Ben gisterenavond met mijn Kleindochter naar het Hockey veld gereden vanuit het oude dorp, 
en zag met eigen ogen het probleem. 
Helemaal in de avond als het een beetje donker is, zie je  kinderen moeilijk aan komen, die 
versmallingen zijn levensgevaarlijk. 
Maar waarschijnlijk is het wachten op problemen , het oude spreekwoord is, ( als het kalf 
verdronken is dempt men de put,)  past hier goed bij. 
 
Hopelijk kunnen jullie hier iets mee, wacht niet tot er iets gebeurd, mijn Kleinkind vertelde dat 
dit al de tweede keer was. 
 
Hoop niet dat er eerst ongelukken moeten gebeuren voor hier ook maar iets aan gedaan wordt. 
 
Wij weten nog heel goed dat er aan de andere kant van de brug een kind is dood gereden, voor 
dat er iets aan gedaan werd, zou super triest zijn. 
Dit moeten wij niet willen toch??????????  
 
Wil heel graag dat mijn Kleinkind mij overleefd en niet andersom. 
 
 
Hoor het graag van jullie?? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H.E. van Lieshout- Osendarp, 
Nieuwe Rijweg 19, 
 
Tel. 5383249   
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